

# LOKA AND THE MOONSHINERS

## BIO

FR

LoKa and the Moonshiners (tropical garage psych, freak folk)

Né du désir d'explorer des territoires où se rencontrent rock garage, mutuashi congolais, musique répétitive et aussi une certaine mélancolie pop, LoKa and The Moonshiners cultive ses riffs hypnotiques dans cette vibration « voodoo » dont la flamme musicale a toujours été entretenue depuis The Seeds jusqu'à The Black Angels.

LoKa and The Moonshiners a notamment fait partie de la sélection Concours-circuit 2016 et été retenu par le Rockerill dans le cadre des Extras 2017 (Club Plasma). En juin 2018, le groupe participe à la Tripartite de Yallah Bye au Brass (Centre Culturel de Forest). Sélectionné pour l'édition 2018 de Concours-Circuit, LoKa and the Moonshiners vient juste d'être retenu pour les tiers de final.

Après un single sorti sur la compilation The Psychedelic Underground Generation, un premier EP est en préparation.

ENG

LoKa and the Moonshiners (tropical garage psych, freak folk)

Borned from the desire of exploring territories where garage rock meets Congolese mutuashi, repetitive music and a kind of pop melancholy, LoKa and the Moonshiners cultivate his hypnotics riffs in this "voodoo" vibration whose musical flame has always been maintained from The Seeds to The Black Angels.

LoKa and the Moonshiners was part of the music contest "Concours-circuit 2016" selection and booked by the Rockerill for the "Extras 2017" (Club Plasma). In june 2018, the band is booked for the Tripartite #5 of Yallah Bye at Brass (Forest Cultural Centre in Brussels).

After the release of the single "Innerspace #1" within The Psychedelic Underground Generation compilation, a first EP is planned.

Members :

Laurent Kanyinda Buscaglia – Vocals, Guitar

Tim Sinagra – Bass guitar, drone, backing vocals

Elisa Di Riccio – Keys, backing vocals

Loic Bescond – Drums, backing vocals